
Väljavõte 14. 03. 2018 aasta Majandus-ja ettevõtlus komisjoni protokollist. 

 

4.Otsustati teha volikogule ettepanek võtta edaspidi Teehoiukavast välja Tapa linna “Viadukti 
projekt“ ja edaspidi sellega teedeehitusi mitte siduda, sest see on vananenud ja 
realiseerimise tõenäosus väga väike. 
 

Majandus-ja ettevõtlus komisjoni esimees 

Mati Viidemann. 

 


